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1. 新北市毒品危害防制中心出所輔導 

Pre-Release Counseling by  
Drug Prevention and Control Center of New Taipei City Government 

09 月 3 日、10 日、17 日、23 日，新北市毒品危害防制中

心入所進行出所前個案輔導活動以及團體輔導活動，於義

舍舉行，計輔導 85 名個案。 

Drug Prevention and Control Center of New Taipei City Government came to do 

pre-release consulting to 85 inmates in our facility on Sep 3, 10, 17, and 23. 
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2.台北市毒品危害防制中心出所輔導 

Pre-Release Counseling by  
Drug Prevention and Control Center of Taipei City Government 

09 月 12 日，台北市毒品危害防制中心入所進行出所前個

案輔導活動以及團體輔導活動，於義舍舉行，計輔導 12

名個案。 

Drug Prevention and Control Center of Taipei City Government came to do 

pre-release consulting to12 inmates in our facility on Sep. 12. 
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